
  
 
 
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
ISTARSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA KRŠAN  
OPĆINSKO VIJEĆE 
52232 Kršan, Blaškovići 12 
Tel: +385 (0)52 378 222, fax: +385 (0)52 378 223 
E-mail: opcina-krsan@pu.t-com.hr, www.krsan.hr 

 
KLASA: 024-05/24-01/2 
URBROJ: 2163-22-05-24-11 
Kršan, 25. travnja 2024. 

Z A P I S N I K 
 
sa 2. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan, održane dana 25. travnja 2024. godine u prostorijama 
općinske vijećnice u Kršanu. 
 

Nazočni:  
- vijećnici: Lucian Mrzlić - Predsjednik vijeća, Boris Rogić - Potpredsjednik vijeća, te članovi: Jelena Bartolić 

Škropeta, Boris Babić, Dino Salamun, Esad Huskić, Ana Boneta, Darko Androić, Silvano Uravić, Ivan Vozila, 
Šemso Mujić i Mauricio Bajerić, 

- nedostaje: Valdi Runko, 
- Općinski načelnik: Roman Carić,  
- djelatnici općinskih službi: Vilma Stankić – Voditeljica Odsjeka za urbanizam, graditeljstvo i komunalne poslove 

Rita Licul Ilijević – Voditeljica Odsjeka za proračun i financije, Patricija Zanketić – Voditeljica Odsjeka za 
gospodarstvo i europske fondove, Tamara Cvečić Stojšić – Viša stručna suradnica u Odsjeku za urbanizam, 
graditeljstvo i komunalne poslove i Sandra Jurasić – Viša referentica za uredsko poslovanje u svojstvu voditelja 
zapisnika,  

- predstavnici Dječjeg vrtića Kockica: Ravnateljica Irena Bašić i Matea Knapić, 
- predstavnici tvrtke 3E Projekti d.o.o. Zagreb: Mateja Leljak i Milovan Hinić, 
- predstavnici TD 1. Maj Labin d.o.o. Labin: direktor Dorijano Bažon i Ivana Paliska, 
- ostali (javnost): Vedrana Žgaljardić, Belušić Vozila Andreina i Ana Vuksan, 
- od strane tiska: Silvana Fable (Radio Labin), Robi Selan (Labinština info), Branko Biočić (Glas Istre) i Katarina 

Perković Šoštarić (5 portal). 
 

Napomena: Ova se sjednica tonski snima, te će tonski zapis biti pohranjen u arhivi Općine Kršan uz ovaj zapisnik. 
 

Započeto u 18:00 sati.  
 

Predsjednik vijeća Lucian Mrzlić otvara 2. redovnu sjednicu, pozdravlja sve prisutne i poziva stručne službe na 
prozivanje članova Općinskog vijeća kako bi se moglo utvrditi današnji kvorum. 
Nakon što je prozivkom utvrđeno da je prisutno 12 od 13 vijećnika, a da je vijećnik Valdi Runko opravdano odsutan, 
Predsjednik vijeća konstatira da je utvrđen kvorum, te da se mogu donositi pravovaljane odluke.  
 
Prelazi se na dnevni red sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan koji se sastoji od osam točaka. Sukladno članku 
46. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kršan u propisanom roku nije pristigao niti jedan pisani prijedlog za izmjenu 
i dopunu dnevnog reda, pa Predsjednik vijeća zaključuje valjanost dnevnog reda, te se prelazi na obradu istog. 
 
Ad. 1.) Verificiranje zapisnika sa 1. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan održane dana 08. 
veljače 2024. 
 

Predsjednik vijeća pita vijećnike da li imaju kakve primjedbe na predloženi zapisnik, no budući primjedbi nije bilo, isti 
se usvaja. 
 
Ad. 2.) Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije zelene urbane obnove Općine Kršan  
 
Predsjednik vijeća Lucian Mrzlić daje riječ obrazloženja predstavnicima tvrtke 3E Projekti d.o.o. Zagreb izrađivačima 
strategije u svrhu predstavljanja iste. 
M. Leljak, krajobrazna arhitektica pozdravlja prisutne i predstavlja sebe, kolegu Milovana Hinića, također 
krajobraznog arhitekta, te tvrtku koja je izradila Strategiju zelene urbane obnove Općine Kršan. Potom upoznaje s 
konceptom, svrhom i procedurom donošenja Strategije, te uz projekciju prezentacije iznosi detaljno obrazloženje 
predložene Strategije vijećnicima. 
Nakon prezentacije L. Mrzlić otvara raspravu. Budući prijavljenih nije bilo stavlja na glasovanje usvajanje Strategije 
zelene urbane obnove Opčine Kršan. Glasovanjem se s 11 glasova ZA, 0 PROTIV i 1 SUZDRŽAN donosi 
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ODLUKA O USVAJANJU STRATEGIJE ZELENE URBANE OBNOVE OPĆINE KRŠAN 
 

u tekstu kako je predloženo, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
M. Leljak i M. Hinić odlaze sa sjednice u 18:20 sati. 
 
Ad. 3.) Razmatranje Izvješća o radu davatelja javne usluge za 2023. za područje Općine Kršan  
 
Predsjednik vijeća poziva direktora TD 1. Maj Labin d.o.o. Labin radi iznošenja obrazloženja Izvješća o radu 
davatelja javne usluge za 2023. za područje Općine Kršan. 
Direktor D. Bažon pozdravlja prisutne, te iznosi kratko obrazloženje predmetnog izvješća. 
 
Potom L. Mrzlić otvara raspravu.  
S. Uravić koristi priliku da pohvali djelatnike komunalnog poduzeća koji se rade na punktovima mobilnih reciklažnih 
dvorišta zbog profesionalnosti i ljubaznosti, na što mu direktor zahvaljuje. 
 
L. Mrzlić stavlja na glasovanje usvajanje Izvješće o radu davatelja javne usluge za 2023. za područje Općine Kršan, 
slijedom kojeg se s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽAN jednoglasno donosi 

 
ZAKLJUČAK 

o usvajanju Izvješća o radu davatelja javne usluge na području Općine Kršan za 2023. 
 
u tekstu kako je predloženo, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 4.) Prijedlog Odluke o grobljima na području Općine Kršan 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja načelniku R. Cariću. 
R. Carić obrazlaže kako je s obzirom da je donesen novi Zakon o komunalnom gospodarstvu u kojem su odredbe 
koje se odnose na način obavljanja komunalne djelatnosti održavanja groblja i krematorija, kao i temeljem naloga 
državne revizije Općine Kršan iz 2022. godine, nastupila je obveza usklađivanja naše postojeće Odluke o grobljima 
s navedenim Zakonom. Budući da do danas nije uređen način upravljanja grobljima na području Općine Kršan, što 
smo po Zakonu bili dužni još 1998. godine, Odluka o grobljima se mijenja na način da će od danas svim grobljima na 
području Općine Kršan upravljati TD 1. Maj Labin d.o.o. Labin. Nabraja groblja, koja i dalje ostaju u vlasništvu 
Općina Kršan, ali njima će upravljati 1. Maj Labin. Pod upravljanjem se podrazumijeva dodjela grobnih mjesta, 
uređenje, održavanje i rekonstrukcija.  
 
L. Mrzlić otvara raspravu. 
I. Vozila pita što obuhvaća rekonstrukcija groblja.  
V. Stankić pojašnjava kako se radi o rekonstrukciji groblja unutar grablja, stazice i sl., a da rekonstrukcija groblja nije 
po Zakonu o gradnji.  
B. Rogić pohvaljuje što se privelo kraju donošenje ove odluke, budući smatra da će jedna pravna osoba koja se 
upravo time bavi puno lakše, jednostavnije i kvalitetnije obavljati te poslove, a sve u svrhu da naša groblja budu 
kakva bi trebala biti. 
S. Uravić postavlja pitanje, budući je nedavno na sjednici vijeća tražio rekonstrukciju staze groblja Kršan, u čijoj će to 
sada nakon donošenja ove odluke ingerenciji biti, kome sada građani predaju takve zahtjeve, te kome ide prihod od 
kupnje grobnih mjesta. 
R. Carić mu odgovara da će sada svi ti poslovi pasti u nadležnost TD 1. Maj Labin. Građani se mogu obratiti i Općini 
Kršan koja ide s istim prema TD 1. Maj Labin, koje temeljem ove odluke upravlja grobljima. Prihod od prodaje 
grobnih mjesta od danas ide TD 1. Maj, no idu i obveze svih održavanja i ulaganja. 
 
L. Mrzlić zatvara raspravu i daje prijedlog Odluke na glasovanje, slijedom kojeg se s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 
SUZDRŽAN jednoglasno donosi 
 

ODLUKA O GROBLJIMA NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN 
 
u tekstu kako je predloženo, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Direktor D. Bažon i Ivana Paliska odlaze sa sjednice u 18:35 sati. 
 
Ad. 5.) Prijedloga Odluke o mjerilima upisa u Dječji vrtić Kockica 
 
L. Mrzlić poziva izlagatelja prijedloga Odluke, ravnateljicu DV Kockica Kršan, Irenu Bašić. 
I. Bašić pozdravlja prisutne, te iznosi kratko obrazloženje predmetne Odluke. Upoznaje da je ovu odluku dužan 
donijeti osnivač dječjeg vrtića, odnosno Općinsko vijeće Općine Kršan, a da se radi o usklađenju sa Zakonom, te se 
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donosi i zbog Naputka primljenog od Ministarstva obrazovanja, a s obzirom da DV Kockica sudjeluje u nacionalnom 
sustavu e-upisi. 
L. Mrzlić iznosi kako su na današnjoj sjednici prisutni roditelji zainteresiranu za ovu točku dnevnog reda, što 
pohvaljuje, te ih poziva ukoliko žele nešto reći prije same rasprave. 
A. Vuksan se u ime roditelja javlja za riječ, te iznosi o čemu se ovih dana raspravljalo među roditeljima korisnika 
djece DV Kockica. Naime, naišli su na određene nejasnoće u ovoj odluci. U članku 4. Odluke se navodi da se dijete 
s prebivalištem ili boravištem na području Općine Kršan boduje. Smatra da je boravište nešto što nije trajne naravi i 
lako se prijavljuje na drugoj adresi, odnosno dijete se jako lako može prijaviti kod npr. bake i djeda, te tako može 
doći do zlouporabe prava. Ono što ih je još više zanima je prijedlog Općinskog načelnika da se prednost daje djetetu 
zdravstvenog djelatnika. Svjesni su da je to deficitno zanimanje, no postoje i druga deficitna zanimanja, te smatraju 
da se time diskriminiraju druga zanimanja roditelja, te u konačnosti i djeca jer možda neće dobiti mjesto u vrtiću. 
Također upoznaje kako je danas došla nadopuna točke prijedlogom da se prava prvenstva boduju. Što se tiče 
djelatnika DV Kockica, roditelji su jako zadovoljni njihovim radom i potrebni su nam, te vjeruje da i općina i vrtić žele 
dovesti svoje djelatnike na radno mjesto, no neki od djelatnika su morali koristiti dopuste svog nemogućnosti upisa 
svoje djece u vrtić, što smatra da je jedna od poteškoća. No, uglavnom voljeli bi da se razjasni zašto je prednost 
dana roditeljima zaposlenih u zdravstvenom i socijalnom sektoru, što smatra da je jako široko područje. Zahvaljuje 
na mogućnosti da iznese mišljenje. 
I. Fable zahvaljuje gđi. Vuksan na angažmanu te iznosi kako želi da ovaj dokument bude donesen kako treba i da je 
sve u najboljoj namjeri, a da bi ona bila najsretnija kad bi se mogla prihvatiti sva djeca i da svi ovi kriteriji uopće ne 
budu potrebni, što je cilj svih da se to ostvari. Vezano uz pitanje o boravište objašnjava kako je to konstrukcija koja 
je u Zakonu o predškolskog odgoju gdje je točno specificirano da dijete dobiva bodove ukoliko ima prebivalište ili 
boravište na području općine gdje se vrtić nalazi. Što se tiče prednosti, slaže se da samo slaganje prednosti nije 
najsretnije rješenje ukoliko nisu kvantitativno mjerilo, stoga su u suradnji s predstavnicima Upravnog vijeća i 
konzultacijama s osnivačima donijeli odluku da usklade odluku na način da se prednostima koje su izvan propisanih 
članaka Zakona ipak doda određeni broj bodova, kako bi na kraju prilikom upisa te prednosti dobile određenu težinu. 
R. Carić što se tiče prednosti roditeljima koju su zaposleni u zdravstvenog i socijalnom sektoru, upoznaje s 
koordinacijom u lipnju prošle godine Župana Istarske županije i pročelnice Antić u Pazinu, kada se pričalo o 
problemu zdravstvenog sektora u županiji. Tada je donesen akt naziva Program mjera za zadržavanje i privlačenje 
ljudskih resursa u javnim zdravstvenim i socijalnim ustanovama Istarske županije, a kojim s su se sve jedinice 
lokalne samouprave Istarske županije obvezale da će svim zdravstvenim djelatnicima koji dođu u Istru ponuditi 
određene pogodnosti, te nabraja pogodnosti koje se mogu ponuditi u svrhu održivosti zdravstvenog sustava i 
obrazlaže svoj prijedlog. 
S. Uravić se osvrće na izjavu Načelnika o prioritetima zdravstvenih djelatnika, čime smatra da su time građani 
Općine Kršan diskriminirani. Obrazlaže kako je ovaj vrtić je osnovala Općina Kršan i njezini porezni obveznici. Uz 
dužno poštovanje prema zdravstvenim djelatnicima, ali kako objasniti našim roditeljima koji su tu cijeli život da dijete 
zdravstvenog djelatnih ima prioritet upisa ispred domicilnog stanovništva. Smatra da to nije u redu, jer ako je već 
Županija išla u tom smjeru, neka onda i sufinancira proširenje vrtića i poveća kapacitete. Što se tiče članka 6., 
prioriteti upisa, puno stvari mu „strši“, između ostalog to što prioritet nema samohrani roditelj, već više bodova dobije 
dijete s oba roditelja. Ne podržava da prioritet imaju samo  djeca roditelja djelatnika vrtića, onda bi mogli imati 
prednost i djeca roditelja koji su na općini. Ne podržava ovakvo bodovanje, i uopće ovu raspravu, a trebali bi 
raspravljati o proširenju vrtića i zadovoljavanje svih kapaciteta. 
I. Fable navodi kako temeljem članka 4. dijete samohranog roditelja odmah u početku dobije 15 bodova, a potom se 
još pridodaju bodovi iz članka 6., što obrazlaže i pojašnjava nejasnoće na primjeru. Naglašava da se bodovanje 
primjenjuje samo u slučaju kad nema dovoljno mjesta za upis sve djece u vrtić. 
R. Carić pohvaljuje inicijativu roditelja, iako je ovaj akt bio na savjetovanju mjesec dana, te je bilo vremena podnijeti 
primjedbe. Navodi da niti jedan pravni propis nije nikada uredio sve odnose koji se mogu dogoditi, te navodi da ovaj 
akt možda nije idealan, no na neki način je rezime svih iskustava upisa iz prijašnjih godina, te je njime riješeno puno 
nedoumica koje su se javljale prijašnjih godina.  
B. Rogić se također osvrće na točku 6. vezano uz boravište, mišljenja je da se djetetu može prijaviti boravište i onda 
nakon upisa istog promijeniti, pa predlaže da se povremeno, dvaput godišnje ili kvartalno provjerava boravište 
djeteta. Potom, stavak 4. dijete roditelja iz zdravstvenog sustava, mišljenja je da o tome treba brinuti netko drugi, a 
ne Općina Kršan, što obrazlaže. Ne podržava prijedlog da neko dijete ima prednost samo zato jer mu je roditelj iz 
zdravstvenog sektora u odnosu na djecu koja ovdje imaju prebivalište. Predlaže da se podigne ljestvica uvjeta, kako 
bi se maksimalno omogućilo upis djeci iz Općine Kršan. 
S. Uravić pita postoji li mogućnost da se neki objekt poput vatrogasnog doma i slično prenamijeni za pružanje usluge 
dječjeg vrtića.  
I. Fable objašnjava uvjete prostorija koji se moraju ispuniti da bi u njima mogla boraviti djeca. 
 
Nakon rasprave Predsjednik vijeća stavlja na glasovanje prijedlog Odluke o mjerilima upisa u Dječji vrtić Kockica uz 
uvrštenje prijedloga DV Kockica, slijedom kojeg se s 10 glasova ZA, 2 PROTIV i 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA O MJERILIMA UPISA U DJEČJI VRTIĆ KOCKICA 
 
u tekstu kako je predloženo, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
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Ad. 6.) Prijedlog Odluke o mjerilima za naplatu usluge Dječjeg vrtića Kockica od roditelja korisnika usluga 
 
L. Mrzlić i za ovu točku daje riječ obrazloženja ravnateljici I. Bašić. 
I. Bašić upoznaje da je i ovu odluku dužan donijeti osnivač dječjeg vrtića, odnosno Općinsko vijeće, a da se radi o 
usklađenju sa Zakonom, te usklađenju s svim situacijama koje su nastale od osnivanja vrtića. 
 
l. Mrzlić otvara raspravu. 
I. Vozila pita, budući se ovom odlukom oslobađa u punom iznosu od plaćanja vrtića roditelje koji su u zdravstvenom i 
socijalnom sektoru, da li je motiv za oslobođenje od plaćanja isti kao i u prethodnoj odluci. 
R. Carić ponovno upoznaje s Programom mjera za zadržavanje i privlačenje ljudskih resursa u javnim zdravstvenim i 
socijalnim ustanovama Istarske županije, naglašavajući da je i Općina Kršan dio tog paketa, te obrazlaže. Podsjeća 
na problematiku s nedostatkom doktora u zdravstvenoj ustanovi u Potpićnu. 
S. Uravić predlože demografsku mjeru - besplatni vrtić za svu djecu, smatrajući da je to Općina Kršan može 
osigurati, odnosno da „gdje ima volje, može se“, što obrazlaže. 
Načelnik Carić pohvaljuje ideju besplatnog vrtića, ali ju ocjenjuje kao trenutno apsolutno neprovedivom.  
 
Pitanja više nije bilo pa, L. Mrzlić zatvara raspravu i stavlja na glasovanje prijedlog Odluke. Glasovanjem se 
jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA O MJERILIMA ZA NAPLATU USLUGE  
DJEČJEG VRTIĆA KOCKICA OD RODITELJA KORISNIKA USLUGA 

 
u tekstu kako je predloženo, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Sa sjednice odlaze Vedrana Žgaljardić, Andreina Belušić Vozila i Ana Vuksan u 19:16 sati. 
 
 
Ad. 7.) Prijedloga Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Općine Kršan za 2024. 
 
L. Mrzlić daje riječ obrazloženja B. Rogiću.  
B. Rogić napominje da Općina Kršan ima svu propisanu dokumentaciju propisanu Zakonom o civilnoj zaštiti, te ih 
nabraja, nakon čega iznosi kako Provedbeni plan dokument koji proizlazi iz svih tih dokumenata koji se obvezno 
mora usvojiti na Općinskom vijeću. Potom daje kratko obrazloženje prijedloga Provedbenog plana. 
 
L. Mrzlić otvara raspravu, no pitanja nije bilo pa se prelazi na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova 
ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽAN donosi 
 

PROVEDBENI PLAN UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 
u tekstu kako je predloženo, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 8.) Razmatranje zahtjeva za obročnu otplatu kupca nekretnina Mladena Demarin 
 
l. Mrzlić daje riječ obrazloženja Načelniku. 
R. Carić upoznaje s donošenjem Odluke o prodaji nekretnina kupcu Mladenu Demarin temeljem koje je kupac bio 
dužan platiti kupoprodajnu cijenu u roku 30 dana, te sa zahtjevom kupca za obročnim plaćanjem zbog trenutne 
nemogućnosti uplate u cjelini. Zahtjev kupca je razmatrala Komisija za prodaju nekretnina, te se iznimno predlaže 
odobrenje obročnog plaćanja kupoprodajne cijene, te opisuje način plaćanja. Moli da se kupcu izađe u susret. 
 
L. Mrzlić otvara raspravu, no pitanja nije bilo pa se prelazi na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova 
ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽAN donosi 
 

O D L U K A 
  
  1. Utvrđuje se da je Općinsko vijeća Općine Kršan dana 14. prosinca 2023. donijelo Odluku o prodaji 
nekretnina KLASA: 024-05/23-01/7 URBROJ: 2163-22-23-22  kojom se kupcu Mladenu Demarin, kao jedinom i 
najpovoljnijem ponuđaču, prodaju  nekretnine označene kao kat.čest.br. 527/32 upisana u z.k.ul. 1705 k.o. Plomin i  
kat.čest.br. 527/33  upisana u z.k.ul. 13 k.o. Plomin, za kupoprodajnu cijenu nekretnina postignutu na javnom 
natječaju u iznosu od 81,000,00 € umanjenu za jamčevinu tj. kupac je dužan preostali iznos kupoprodajne cijene od 
72.960,00 € uplatiti u roku 30 dana o prijema Odluke Općinskog vijeća i troškove postupka natječaja od 361,00 €. 
Budući kupac Mladen Demarin nije u roku izvršio uplatu kupoprodajne cijene, Općina Kršan pismenim putem  
zatražila je plaćanje kupoprodajne cijene i troškova natječaja, te se kupac Mladen Demarin obratio Općini Kršan sa 
zahtjevom za obročnim plaćanjem „zbog trenutne nemogućnosti uplate  istog iznosa  u cjelini“. 
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 2. Općinsko vijeće odobrava kupcu Mladenu  Demarin obročnu otplatu kupoprodajne cijene u smislu Odluke 
o gospodarenju nekretninama u vlasništvu Općine Kršan ("Službeno glasilo Općine Kršan" br. 7/09, 8/14, 14/16, 
10/17, 9/22.), na način da kupac:  30% ukupnog iznosa ugovorene kupoprodajne cijene  i troškove postupka uplati u 
roku od 30 dana od dana prijema ove  Odluke Općinskog vijeća  a preostali iznos da plati u jednakim mjesečnim 
obrocima do 31.12.2024., uz 4 % kamata, što  se utvrđuje otplatnim planom, koji čini sastavni dio ove Odluke.  
  
  3. U slučaju neispunjenja obveze iz toč. 2. ove odluke, Općina Kršan zadržava uplaćenu jamčevinu na ime 
pokrića troškova vezanih za provođenje natječaja, te neće sklopiti kupoprodajni ugovor, odnosno neće dozvoliti 
uknjižbu prava vlasništva imenovanog nad nekretninama. 
 
 4. Na temelju ove Odluke Općinski načelnik Općine Kršan  sklopit će u ime Općine Kršan, kao prodavatelja, 
s kupcem ugovor o kupoprodaji nekretnina iz toč.1. ove Odluke, nakon uplate cjelokupnog iznosa kupoprodajne 
cijene nekretnine utvrđene otplatnim planom. 

 

Općina Kršan 
         JUO - Odsjek za financije i računovodstvo 

       

           

 
OTPLATNI PLAN 

 

 

Prilog Odluke o prodaji nekretnine na  obročnu otplatu kupoprodajne cijene,  
KLASA: 024-05/24-01/2, URBROJ:2163-22-24-10  od 25. travnja 2024.  

 Kupac: 
         

 
Demarin Mladen 

        

 
Purgarija Čepić 1/A 

        

 
OIB:30859817825 

        

Kupoprodajna cijena nekretnine u eurima - nekretnina označena kao kat.čestica br. 
527/32 upisana u z.k.ul. 1705 k.o. Plomin i kat.česti.br.527/33 upisana u z.k.ul. 13 
k.o. Plomin    81.000,00 EUR 

Uplaćena jamčevina u eura 30. studeni 2023. 8.040,00 EUR 

Kupoprodajna cijena umanjena za jamčevinu (81.000,00 eura-
8.040,00eura=72.960,00 eura) 72.960,00 EUR 

Učešće od 30% od ukupne cijene-umanjene za jamčevinu kupac je dužan platiti u 
roku od 30 dana od dana prijema odluke, a preostali iznos od 51.072,00 eura na 7 
rata  21.888,00 EUR 

Preostali iznos  od 51.072,00 eura na obročnu otplatu (7 obroka) počevši od 
1.6.2024. , a uplaćuje se do 15.-tog u mjesecu za tekući mjesec na žiro-račun 
Općine Kršan IBAN HR9124020061821700003, HR68, poziv na broj 7757-
30859817825 51.072,00 EUR 

 

 

 
 

Redni 
broj 

Od 
datuma 

Do datuma 
Osnovica 
obr.kta. 

EUR 

Broj 
dana 

Stopa 
kta 

Anuitet 
EUR 

Iznos 
kamata 

EUR 

Otplatna 
kvota 
EUR 

Datum 
dospijeća 
anuiteta 

1. 01-lip-24 30-lip-24 51.072,00 30 4 7.463,91 167,91 7.296,00 15-lip-24 

2. 01-srp-24 31-srp-24 43.776,00 31 4 7.444,72 148,72 7.296,00 15-srp-24 

3. 01-kol-24 31-kol-24 36.480,00 31 4 7.419,93 123,93 7.296,00 15-kol-24 

4. 01-ruj-24 30-ruj-24 29.184,00 30 4 7.391,95 95,95 7.296,00 15-ruj-24 

5. 01-lis-24 31-lis-24 21.888,00 31 4 7.370,36 74,36 7.296,00 15-lis-24 

6. 01-stu-24 30-stu-24 14.592,00 30 4 7.343,97 47,97 7.296,00 15-stu-24 

7. 
01-pro-

24 31-pro-24 7.296,00 31 4 
7.320,79 

24,79 
7.296,00 

15-pro-24 

      

51.755,63 683,63 51.072,00 
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Ad. 9.) Razno 
 
Poziva članove vijeća na postavljanje pitanja. 
R. Carić se osvrće na temu koja je izazvala negativne konotacije u javnosti, a to je neisplata uskrsnica. Obrazlaže 
kako je povodom ovog Uskrsa isplaćena novčana potpora samo štićenicima socijalnog programa Općine Kršan. 
Uslijed zastoja u radu TE Plomin koji traje od siječnja ove godina, Općina Kršan će ostati bez značajnih prihoda 
planiranih za ovu godinu, odnosno procjenjuje se za oko 800.000,00 EUR. To je iznos koje se ne može nadoknaditi 
drugim prihodima. Odgođene su sve planirane aktivnosti i investicije za drugu polovicu godine, a time i isplata 
uskrsnica za sve umirovljenike i domaćice, a do tada moli mještane za malo strpljenja i razumijevanja. 
S. Uravić shvaća situaciju, no smatra da se onda tako treba ponašati u svim segmentima. Kao primjer navodi 
financiranje izleta na sajam cvijeća u Pordenone, što obrazlaže. 
R. Carić ponovno objašnjava zbog čega nije moguće namaknuti 800.000,00 EUR u dva ili tri mjeseca. Put u 
Prodenone je simbolična stvar koja je također obradovala dio domaćica. Uskrsnice su na prvoj liniji prioriteta za 
isplatu. Ne može se obvezati za isplatu određenog datuma, ali može se obvezati da će definitivno biti isplaćene. 
L. Mrzlić iznosi kako se financijska situacija Općine Kršan zbog TE Plomin spominje još od prethodne sjednice, 
međutim nitko ne spominje koliko je odgovornost Načelnika i cijele uprave da općina bude likvidna. 30.000,00 EUR 
za uskrsnice nije puno, no u ovakvim situacijama treba znati kad se nešto može, a kad se ne može. Jedna od 
najvećih odlika Načelnika je transparentnost i iskrenost prema javnosti, što obrazlaže. Izlet u Pordenone nije bio neki 
veliki iznos, a opet je dio domaćica i umirovljenika bio zadovoljan. Vjeruje da će se uskrsnice isplatiti, te je zahvalan 
Načelniku i upravi koji transparentnom i odgovornom upravljaju financijama i održavaju likvidnost općine. Super bi 
bilo omogućiti svima besplatni vrtić, no smatra da je to u današnje vrijeme utopija, što obrazlaže. Treba imati 
strpljenja i razumijevanja i biti iskren prema javnosti. 
S. Uravić napominje da ovo nije prvi put da je u Općini Kršan problem zbog proizvodnje TE Plomin, nije samo to u 
pitanju. Planirana su i sredstva od poduzetničke zone, pa se pita gdje je to, te kako će se sada odjedanput moći 
korigirati cijena, a već se je sada moglo oprihodovati da su bile razumne cijene, a naši najveći poduzetnici su kupili 
zemljište na dugim područjima. U nekim segmentima postoji način za uštediti određena sredstva. 
R. Carić odgovara da se prihodi od prodaje nekretnina ne mogu koristiti za plaće, sport i socijalu, to je namjenski 
prihod koji se vraća za izgradnju, to su osnove proračuna, a koje bi on kao dugogodišnji vijećnik trebao znati, potom 
to objašnjava. Na dan primopredaje vlasti 04. lipnja 2021. dospjele obveze Općine Kršan iznosile su milijun EUR. 
Nabraja aktivnosti koje su se od onda ipak pokrenule, asfaltiranje, dječji vrtići, igrališta, povećala su se davanja za 
socijalu i stipendije i dr. Svi javni prostori su devastirani, jer se u njih nije ulagalo godinama. Odgovorno tvrdi da se 
našim financijama nije ponašalo pažnjom dobrog gospodara, da bismo danas bili u blokadi, što obrazlaže. 
E. Huskić se obraća S. Uraviću smatrajući da nije fer, ne želi branit Načelnika, te je i sam vrlo kritičan jer se je u 
najboljoj namjeri puno stvari obećavalo, a nije ispunilo, no nitko se ne pita što je s vezovima u Plomin Luci, gdje je 
upucano 20 milijuna kuna. Po pitanju odluka vezano uz vrtić, smatra da je država 20 godina uništavala demografsku 
sliku u državi, mladi ljudi su odlazili, a sad žele da jedinice lokalne samouprave rješavaju taj problem. S. Uravić sad 
želi da se vrtić daje besplatno, smatra da je to populacijski i bezobrazno, sada kada se jedva spaja kraj s krajem. 
Navodi da je S. Uravić tu bio prisutan u najboljim godinama Općine Kršan, a ni tada se vrtić nije davao besplatno. 
Neke su se stvari, uspjele realizirati, a neke nisu. Razočaran je jer neke stvari stvarno jednostavno „ne drže vodu“, 
te nije fer, ni korektno tako izjaviti, što obrazlaže. 
S. Uravić podsjeća da je on o besplatnom vrtiću govorio još prošle godine prije izglasavanja proračuna, te je tada 
čak Načelnik računao koliko bi to opterećivalo proračun Općine Kršan. 
J. Bartolić Škropeta iznosi kako Općina Kršan ima u planu proširenje vrtića, tako da nije sve tako crno, što će koštati 
oko milijun EUR. Smatra da će se time riješiti problemi prednosti upisa djece u vrtić. Od Ministarstva se dobilo 20% 
sredstava za tu investiciju, te će se to riješiti čim bude bilo sredstava. Što se tiče demografskih mjera, Općina Kršan 
je uvela besplatni vrtić za drugo upisano dijete i smatra da je već to sasvim dovoljno. Iz iskustva iznosi mišljenje da  
djeca više koštaju doma nego u vrtiću, te da zaposlenim roditeljima nije problem izdvojiti 100 EUR za upis djece u 
vrtić. 
R. Carić najavljuje tematsku sjednicu Općinskog vijeća za 09. svibnja ove godine s točkom za donošenje odluke o 
dugoročnom zaduživanju za proširenje DV Kockica Kršan. Riječ je o investiciji od oko milijun EUR. Upoznaje da je 
Općini Kršan kroz Nacionalni plan oporavka i otpornosti pred oko mjesec i pol dana dodijeljena potpora u visini 
170.000,00 EUR. Poanta je da s jedne strane imamo potrebu za dodatnim mjestima u vrtiću, što je jako dobro, a s 
druge strane imamo troškovnik od milijun EUR. Rok provede je 30. rujna 2025. te sad moramo osigurati financiranje 
od milijun EUR. Skupa s upravom je u kontaktu s bankama i traži izvore financiranja, te ima ponudu HBOR-a s 
malom kamatom. Tako da je u zabludi onaj tko smatra da se ne misli na ovaj segment. U ponedjeljak smo bili na 
prezentaciji idejnog projekta proširenja vrtića u Potpićnu. Radi se o zgradi izgrađenoj 1986. u koju osim manjeg 
proširenja, nitko nije ulagao 20 godina. Ponovno moli za strpljenje i razumijevanje. 
 
L. Mrzlić konstatira da su iscrpljene sve točke Dnevnog reda 2. redovne sjednice Općinskog vijeća, zahvaljuje svima 
i zaključuje sjednicu u 20:01 sati. 
 
 

      Voditelj zapisnika      Predsjednik Općinskog vijeća  
 

                 Sandra Jurasić, v.r.                                        Lucian Mrzlić, v.r. 


